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SORULAN SORULAR VE VERİLEN CEVAPLAR 
 
 

Soru: Mersin fabrikasında bu kadar gecikme öngörülüyor muydu? İlk etapta son çeyreğe yetişecek gibi 
düşünülüyordu ancak ikinci çeyreğe yetişmiş oldu. 
Cevap: Mersin fabrikamızın inşaat programı dolaylı olarak 6 Şubat depreminden etkilendi. Fabrikaya 
bir zarar gelmedi ama fabrika ve çalışan tedariği doğal olarak bu olaydan etkilendi. Biz de bu engelleri 
aşarak 2. çeyreğe yetiştirmek istiyoruz. 
 
 
Soru: Kapasite kullanım oranları ile alakalı bilgi vermeniz mümkün mü? 8 saat üzerinden 3 vardiya 
yapılabilir ifadesinden, yüzde 100 kullanıldığını anlayabilir miyiz? 
Cevap: Kapasite kullanımımız ise %90’ın üzerindedir. Bu, sektör standartlarının üstünde ve hatta kendi 
içinde rekor sayılabilecek bir kapasite kullanımı anlamına gelmektedir. 
 
 
Soru: 2022 yılında Torbalı fabrikasında bir kaza meydana geldi, atık kâğıt bölümünde bir yangın oldu. 
Şirketin önümüzdeki dönemde aldığı tedbirler var mıdır? Bu olay kapasite kullanımınızı etkiledi mi? 
Cevap: Yangın sebebiyle güvenlik amaçlı geçici olarak durdurulan PM1 fabrikası 24 saatte devreye 
alınmıştır. 
Yangınla ilgili dünya standartlarında alınabilecek her türlü önlem alınmaktadır ancak geri dönüşümlük 
kağıdın konulduğu yerde yangın çıkabilmektedir. Var olan yangın toplarına 2 top daha ilave edilmiştir. 
Ayrıca belediyeden yer kiralanıp geri dönüşümlük kağıtlar bir oranda tesis dışında depolanmaya 
başlanmıştır.  
 
 
Soru: Tekrar bir temettü dağıtılması mümkün müdür? 
Cevap: 2022 kar dağıtımı ile ilgili karar genel kurulda verilmiş oldu. Bu bakımdan teknik olarak aynı 
konuda tekrar karar alınması mümkün değildir. Bu yıl için, genel kurulda da bahsi geçtiği üzere, nakit 
kar dağıtmamak için çok geçerli nedenlerimiz bulunmaktadır. 
 
Soru: Denetim Raporu’nda sınırlı olumlu görüş verilmesine neden olan Egenda ve Enda şirketlerine ait 
hisselerin ne zaman yeniden değerlemeye tabii olacaklar? 
Cevap: Egenda’da %0.39 ve Enda’da %1 olmak üzere çok düşük oranda paylarımız mevcuttur. Bunlar 
çok ortaklı şirketler olmakla birlikte payları borsada işlem görmemektedir. Bu bakımdan da bir piyasa 
rayiçleri mevcut değildir. Bu tür varlıkların gerçeğe uygun değerinin tespit edilmesi gerekir. Değerleme 
çalışması yapılarak gerçeğe uygun hale getirilmekte, söz konusu şirketlerin mali tabloları da her zaman 
bizim mali tablolarımızdan daha geç çıktığı için denetçilerimiz her zaman bu şekilde sınırlı olumlu görüş 
vermek zorunda kalmaktadır. Bununla birlikte, bu hisseler bilançomuzu en fazla %1’ini etkileyebilecek 
düzeydedir. 
 
 


